

基督教宣道會錦綉幼稚園通告 (第21 / 22-52A號)

有關高班實體課安排事宜

敬啟者：

本校高班學生定於2022年5月3日(星期二)回校進行實體課，各學生請穿著整齊夏季的校服(星期一、三、五穿著校服、黑色鞋及白色襪，星期二、四穿著運動服、白色運動鞋及白色襪)。上午及全日班回校時間為上午8時30分至中午12時10分，上/全高和平班學生可於D座校舍側門回校上課及放學，下午班時間為下午1時15分至下午4時15分，學生可於下午1時正開始回校。如回校上課，學生須每日進行快速檢測，並將結果填寫於「檢測結果記錄卡」內，如忘記帶回該記錄卡供校內人員查閱，按教育局指引不能回校上課。

此外，本校於2022年5月16日(星期一)開始安排學生於校內進食茶點，就學生於校內進食茶點之意向，敬請填妥回條於2022年5月9日(星期二)前交回班主任，如家長不安排學生於校內進食茶點，有關茶點將由學生帶回家。以上各項，敬請家長垂注。

此致

貴家長

基督教宣道會錦綉幼稚園



校長：林琮美 啟
林琮美

2022年4月26日

回 條

敬覆者：

本人為_____ (_____)之家長 同意 / 不同意 子女
於2022年5月16日(星期一)開始在校內進食茶點。

此 覆

基督教宣道會錦綉幼稚園

家長簽署：_____ 日 期：_____

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten Notice(21/22-52A)
K3 Class Resumption Arrangements

26th April, 2022

Dear Parents :

K3 students are scheduled to return to school on 3rd May, 2022 (Tuesday). All students should wear their summer school uniforms (Monday, Wednesday, Friday wear school uniform, black shoes and white socks, Tuesday, Thursday wear sports clothes, white sneakers and socks). The return time for A.M. and W.D. classes is from 8:30 am to 12:10 noon. K3P class students can go back to school and after school at the side entrance of Block D. Afternoon classes are from 1:15 pm to 4 pm , students can start returning to school at 1:00 pm. If students go back to school, students must take a COVID-19 ANTIGEN SELF-TEST every day and fill in the results in the "Test Result Record Card". If you forget to bring back the record card for school personnel to check, you will not be able to return to school according to the guidance of the Education Bureau.

In addition, the school will start to arrange for students to have refreshments on campus from 16th May,2022 (Monday). For students' intention to eat refreshments on campus, please complete the reply slip and submit it before 9th May,2022 (Tuesday). Back to class teacher, if the parents do not arrange for the students to have refreshments in the school, the relevant refreshments will be brought home by the students.

Yours sincerely,



Helen Lam
Lam King Mei Helen
The Principal



Reply slip

To: C. & M. A. Fairview Park Kindergarten

I am parent of _____ (_____), **Agree / Disagree** my

child will start having refreshments in school on Monday, 16th May, 2022.

Parent's Signature: _____

Date: _____